



SERVICE SCHEDULE – FEBRUARY 2018

| Sunday | Monday | Tuesday | Wednesday | Thursday | Friday | Saturday |
|--|--|--|--|--|------------------|---|
| | | | | 1 | 2 | 3 Vigil at 6:00 pm. |
| 4 <i>Sunday of the Prodigal Son. Holy New Martyrs of Russia.</i> Liturgies at 7:30/9:45 am. | 5 | 6 <i>Blessed Ksenia.</i> Liturgy at 8:00 am. | 7 | 8 | 9 | 10 <i>Commemoration of the Dead.</i> Lit. at 8:00 am. Vigil at 6:00 pm. |
| 11 <i>Meatfare Sunday.</i> Liturgies at 7:30 am & 9:45 am. | 12 Cheese-fare week <i>Three Great Hierarchs.</i> Liturgy at 8:00 am. | 13 No Liturgy | 14 Vigil at 6:00 pm. | 15 The Meeting of Our Lord. Liturgies at 7:30 and 9:30 am. | 16 No Liturgy | 17 Vigil at 6:00 pm. |
| 18 <i>Forgiveness Sunday.</i> Liturgies at 7:30 am & 9:45 am. Vespers with rite of forgiveness at 6 pm. | 19 Great Lent begins | February 20–23 First Week of Great Lent – morning services at 7:00 am, Great Compline and Great Canon of St. Andrew of Crete at 6:00 pm. Presanctified Liturgy on Wednesday and Friday. | | | | 24 <i>Theodore Saturday.</i> Liturgy at 8:00 am Vigil at 6:00 pm. |
| 25 <i>1st Sunday of Great Lent – Triumph of Orthodoxy.</i> English Liturgy at 7:30 am, Slavonic at 9:45 am. | 26 | 27 <i>St. Kyrill, Teacher of the Slavs, Archbishop Kyrill's namesday.</i> | 28 Liturgy of the Presanctified Gifts at 9:00 am. | Services are conducted DAILY at Holy Virgin Cathedral: morning service at 8:00 am, evening at 6:00 pm. The cathedral is now open ALL DAY Monday-Sunday! | | |

6210 Geary Boulevard • San Francisco, California, 94121 • www.sfsobor.com • Tel: (415) 221-3255

ДУХОВЕНСТВО: Прот. Петр Перекрестов: (415) 387-5164 • Прот. Сергей Котар: (415) 751-4623 • Иерей Сергей Кирюхин: (415) 577-4257



РАСПИСАНИЕ БОГОСЛУЖЕНИЙ – ФЕВРАЛЬ 2018 г.

| воскресенье | понедельник | вторник | среда | четверг | пятница | суббота |
|--|---|---|---|---|--|--|
| 1 | | | | 1 | 2 | 3 Всенощная в 6 ч. веч. |
| 4 <i>Неделя о блудном сыне. Свв. Новомучеников Российских.</i> Лит. в 7:30/9:45 ут. | 5 | 6 <i>Св. блаженной Ксении.</i> Литургия в 8 ч. утра. | 7 | 8 | 9 | 10 <i>Родительская суббота.</i> Литургия в 8 ч. утра. Всенощная в 6 ч. веч. |
| 11 <i>Неделя мясопустная.</i> Лит. в 7:30/9:45 утра. | 12 Масленица. <i>Свв. Василия Великого, Григория Богослова и Иоанна Златоуста.</i> Литургия в 8 ч. утра. | 13 Литургии нет. | 14 Всенощная в 6 ч. веч. | 15 Сретение Господне. Литургии в 7:30/9:30 часов утра. | 16 Литургии нет. | 17 Всенощная в 6 ч. веч. |
| 18 <i>Прощеное воскресенье.</i> Лит. в 7:30/9:45 утра. Вечерня и чин прощения 6 ч. веч. | 19 Начало Великого поста | 20–23 февраля На первой седмице поста — начало утреннего богослужения в 7 ч. утра. В 6 часов веч. Великое повечерие с чтением Великого канона. В среду и пятницу литургия Преждеосвященных Даров. | | | 24 <i>Феодоровская суббота. Лит. в 8 утр</i> Всенощная в 6 ч. веч. | |
| 25 <i>1-е воскресенье Великого поста.</i> Торжество Православия. Лит. по-английски в 7:30, по-славянски в 9:45 ут. | 26 | 27 <i>Святого равноапостольного Кирилла, учителя славян – день ангела архиепископа Кирилла.</i> | 28 Литургия Преждеосвященных Даров в 9 часов утра. | В кафедральном соборе службы совершаются ЕЖЕДНЕВНО: литургия в 8 ч. утра, вечерня и утрения – в 6 ч. вечера. Собор открыт ВСЕ ДЕНЬ, с понедельника до воскресенья. | | |

6210 Geary Boulevard • San Francisco, California, 94121 • www.sfsobor.com • Tel: (415) 221-3255

ДУХОВЕНСТВО: Прот. Петр Перекрестов: (415) 387-5164 • Прот. Сергей Котар: (415) 751-4623 • Иерей Сергей Кирюхин: (415) 577-4257